

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

សាលាឧទ្ធរណ៍នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
សំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌ

លេខ: ៨២៧/២៨.៤.២០១២

សាលដីកា

លេខ: ០២ក្រ.៣៣៧/២៨.០១.២០១៤

តារាងនាមប្រជារាស្ត្រខ្មែរ
សាលាឧទ្ធរណ៍នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា

បានបើកសវនាការជាសាធារណៈ នៅថ្ងៃទី១៤ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៤ ដោយមានសមាសភាពដូចតទៅ:

ក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជម្រះ:

- លោក [REDACTED] ជាប្រធាន
- លោកស្រី [REDACTED] ជាចៅក្រមប្រឹក្សា
- លោក [REDACTED] ជាចៅក្រមប្រឹក្សា

តំណាងមហាអយ្យការ:

- លោក [REDACTED]
- ក្រឡាបញ្ជី
- កញ្ញា [REDACTED]

ដើម្បីធ្វើការជំនុំជម្រះលើបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ នៃសំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៨២៧ ចុះថ្ងៃទី២៨ ខែសីហា ឆ្នាំ២០១២ រវាង ៖

ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ស្នាក់ ភេទប្រុស អាយុ៣០ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ មុខរបរ:កសិករ កើត និង ទីលំនៅ មុនចាប់ខ្លួន ក្នុងស្រុកឆែប ខេត្តព្រះវិហារ ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] (រ) ម្តាយ ឈ្មោះ: [REDACTED] (រ) ប្រពន្ធឈ្មោះ: [REDACTED] មានកូន០៣នាក់, ឃុំខ្លួនថ្ងៃទី១៥ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១០។ មានមេធាវីការពារលោក [REDACTED] វិបុល ។

ជាប់ចោទពីបទ: ជួញដូរគ្រឿងញៀន ប្រព្រឹត្តនៅ ភូមិលើ សង្កាត់ព្រែកអញ្ចាញ ស្រុកមុខកំពូល ខេត្តកណ្តាល កាលពីថ្ងៃទី៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១០ បទល្មើសព្រហ្មទណ្ឌដែលមានចែង និងឲ្យផ្តន្ទាទោសតាម មាត្រា៣៣២ កថាខណ្ឌ៤ ចំណុចនៃច្បាប់ស្តីពីសោធនកម្ម ច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន។

ឯដំណើររឿងមានដូចតទៅ ៖

កាលពីថ្ងៃទី៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១០ កងរាជអាវុធហត្ថខេត្តកណ្តាល បានធ្វើការចាប់ឈ្មោះ [REDACTED] ស្នាក់ ក្នុងបទល្មើស និងដកហូតបានវត្ថុតាងជាប្រភេទថ្នាំញៀនមេតំហ្វេតាមីន ទម្ងន់ ៣២០ក្រាម ដែលនៅជាប់នឹង ខ្លួនរបស់ជនជាប់ចោទ រួចបានកសាងសំណុំរឿង និងបញ្ជូនខ្លួនជនជាប់ចោទរូបនេះមកកាន់អយ្យការអម សាលាដំបូងខេត្តកណ្តាល ដើម្បីចាត់ការតាមច្បាប់នៅថ្ងៃទី១១ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១០។

បានឃើញ សាលាក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៤៣ (ប) ចុះថ្ងៃទី០២ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១២ របស់សាលា ដំបូងខេត្តកណ្តាល ដែលមានខ្លឹមសារនៃសេចក្តីសម្រេចដូចតទៅ: ៥



Handwritten red notes at the top of the page.

១- កែប្រែបទចោទប្រកាន់របស់តំណាងអយ្យការលើឈ្មោះ: ■ សុភាត់ ពីបទ ជួញដូរគ្រឿងញៀន តាមមាត្រា៣៣ថ្មី កថាខណ្ឌ៤ ចំណុច៨ នៃច្បាប់ស្តីពីវិសោធនកម្ម ច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន មកបទ រក្សាទុក ដឹកជញ្ជូន ឬ ជួញដូរ ដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀន តាមមាត្រា៤០ កថាខណ្ឌ ៦ ចំណុច ៤ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន ឆ្នាំ២០១២ ។

២- ផ្ដន្ទាទោសឈ្មោះ: ■ សុភាត់ (អត្តសញ្ញាណមាននៅក្នុងសំណុំរឿងស្រាប់) កំណត់ចំនួន ១២ (ដប់ពីរ)ឆ្នាំ គិតចាប់ពីថ្ងៃទីចាប់ខ្លួន ថ្ងៃទី០៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១០ ពីបទ រក្សាទុក ដឹកជញ្ជូន ឬ ជួញដូរ ដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀន ប្រព្រឹត្តនៅភូមិលើ សង្កាត់ព្រែកអញ្ចាញ ស្រុកមុខកំពូល ខេត្តកណ្តាល កាលពីថ្ងៃទី៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១០ តាមមាត្រា៤០ កថាខណ្ឌ៦ ចំណុច៤ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យ គ្រឿងញៀន ឆ្នាំ២០១២។

៣- វត្តមានរួមមាន ថ្នាំញៀនប្រភេទមេតាហ្វីតាមីន (ICE) ចំនួនមួយកញ្ចប់ធំទម្ងន់ ៣២០ (បីរយម្ភៃ) ក្រាម ក្រម៉ាតណាំក្រហមចំនួនមួយ និងអាវរងាពណ៍គគីរចំនួនមួយ រឹបអូសបំផ្លាញចោល ក្រោយពេល សាលក្រមចូលជាស្ថាពរ។

- សាលក្រមនេះ ជំនុំជម្រះ និងប្រកាសជាសាធារណៈ ចំពោះមុខជនជាប់ចោទ ភាគីតំណាងអយ្យការ ទុកសិទ្ធិឲ្យប្តឹងតវ៉ានៅក្នុងកំណត់ច្បាប់។

បានឃើញបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ ចុះថ្ងៃទី១៩ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១២ របស់ឈ្មោះ: ■ សុភាត់ ជាជនជាប់ចោទ ប្តឹងឧទ្ធរណ៍នឹងសាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៤៣ (ប) ចុះថ្ងៃទី០២ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១២ របស់សាលាដំបូង ខេត្តកណ្តាល ត្រង់ចំណុចទាំងមូលនៃសេចក្តីសម្រេច ។

នាពេលសវនាការ

ប្រធានក្រុមប្រឹក្សា បញ្ជាក់អង្គហេតុរឿងជូនអង្គសវនាការ

ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ■ សុភាត់ឆ្លើយថា ខ្លួនពិតជាបានកាន់យកថ្នាំញៀននេះ នៅព្រំប្រទល់ប្រទេស កម្ពុជា-លាវ ពីឈ្មោះ: ឡុង ជាជនជាតិលាវ ឲ្យយកទៅភ្នំពេញ។ អ្នកប្រគល់ថ្នាំញៀននេះមកឲ្យខ្លួន គេគ្រាន់តែ ប្រាប់ថា ជាថ្នាំញៀន តែគេមិនបានប្រាប់ថា ជាប្រភេទថ្នាំអ្វីទេ។ ក្នុងការនាំថ្នាំនេះយកមកភ្នំពេញនេះ ភ្លើ(ឡុង) បានឲ្យតម្លៃកាន់ ៥០០\$ (ប្រាំរយដុល្លារអាមេរិក)។ មនុស្សដែលជាអ្នកចាំទទួលថ្នាំនោះ ខ្លួនមិនស្គាល់ឈ្មោះ គេទេ ហើយក៏មិនដឹងថា ស្រី ឬ ប្រុស ផង តែគេថា ចាំទៅដល់ភ្នំពេញ គេនឹងទាក់ទង និងប្រាប់អ្នកទទួល។ សំណូមពរ សុំតុលាការបន្តបន្ថយទោសដល់រូបខ្លួនផង។

សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងអយ្យការ

រឿងនេះ តំណាងអយ្យការយល់ឃើញថា ជនជាប់ចោទបានសារភាពអស់ហើយ ហើយគាត់ ប្តឹងឧទ្ធរណ៍ដើម្បីសុំឲ្យសាលាឧទ្ធរណ៍បន្តបន្ថយទោស ដូចនេះសុំក្រុមប្រឹក្សាពិនិត្យ និងពិចារណាតាមច្បាប់។

សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់មេធាវី

ក្នុងរឿងនេះកូនក្តីខ្លួន បានសារភាពហើយ ហើយបទល្មើសនេះ កម្រិតទោសគឺមានចែងនៅក្នុង មាត្រា៤០ កថាខណ្ឌ៤ ចំណុច៦ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន ឆ្នាំ២០១២ បានបញ្ជាក់ថា ផ្ដន្ទាទោសពី ១០ឆ្នាំ ទៅ ២០ឆ្នាំ និងពិន័យជាប្រាក់ពី ៤០.០០០.០០០រ (សែសិបលានរៀល) ទៅ

Handwritten red notes on the right side of the page.



